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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
  
KLASA: 024-05/22-01/12 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-08 
Rijeka, 27. travnja 2022. godine 

 
ZAPISNIK 

S 34. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 27. travnja 2022. godine (srijeda) održana je 34. sjednica VMO Kozala, s početkom u 
16,30 sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Milan Francetić, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 
Sjednici nije prisustvovao: 
- Filip Jakovac, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika s 33. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje izvješća o održanom programu rada VMO Kozala “Za našu Kozalu” 
2. Razmatranje zaprimljenih prijedloga za male komunalne akcije za 2022. godinu 
3. Realizacija programske aktivnosti „Sportiraj u kvartu“ 
4. Realizacija programske aktivnosti „Dan MO Kozala“ 
5. Razno 

 
Sjednica je započela u 16,30 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević je još jednom podsjetio sve prisutne članove kako je 
uspješno održana eko akcija „Za našu Kozalu“ u subotu 23. 4. 2022. godine,  i to unatoč lošem 
vremenu. Akciji su se odazvali polaznici OŠ „Kozala“, njihovi učitelji te nekolicina volontera. 
Eko ploče koje su trebale biti postavljene uoči održavanja eko akcije nisu se stigle postaviti, 
no postavit će se u slijedećem periodu. Od ukupno odobrenih sredstava s kojima je Vijeće 
raspolagalo za izvođenje ove aktivnosti (4.900,00 kn), utrošeno je 3.797,50 kn. Akcija je počela 
u 9,00 sati i trajala do 12.00 sati kada je svim sudionicima podijeljen topli obrok u organizaciji 
Crvenog križa Rijeka. 
 
Zaključak: Izvješće o održanom programu rada „Za našu Kozalu“ jednoglasno je 
usvojeno. 
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AD 2 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević obavijestio je sve prisutne kako je natječaj za prijavu malih 
komunalnih akcija za područja svih mjesnih odbora izašao 28. ožujka i trajao je sve do 15. 
travnja. U tom periodu svi građani su imali pravo predložiti razne male komunalne akcije koje 
će se uvrstiti u tablicu tzv. prioriteta uz one koji su ostali iz prethodnih godina, a koji još nisu 
realizirani. Uvidom u sve novo prijavljene prioritete, utvrđeno je kako su se neki prijedlozi 
ponavljali, a neki su ponovno prijavljeni jer nisu do sada realizirani. Vijeće je objedinilo sve 
ponavljajuće prijedloge u jedan uz naznaku koji su građani prijavili navedene prijedloge. Uz 
tablicu, Vijeće je imalo na uvid i izvučene urise na kojima se konkretno vidi lokacija za pojedini 
prioritet. Prihvaćeni su svi novi prioriteti, a pridodan je i prioritet VMO Kozala „Postavljanje 
rasvjetnog tijela u Baštijanovoj ulici kod kućnog broja 36 – kod garaža“. U prioritete iz 2021. 
godine vraćen je zahtjev VMO Kozala za postavljanje svjetlosne horizontalne signalizacije u 
Baštijanovoj ulici kod kućnog broja 26. Također, uz postojeći prioritet iz 2019. godine u kojemu 
se traži građevinsko i hortikulturno uređenje zelene površine u Ulici Ante Kovačića južno i 
zapadno od kućnog broja 21, pridodao se i novi zahtjev kao dio građevinskog uređenja, a to 
je izgradnja betonske rampe radi lakšeg prilaza školi osobama i djeci s invaliditetom. 
 
Zaključak: Prijedlozi malih komunalnih akcija su jednoglasno prihvaćeni. 
 
 

AD 3 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević predložio je da se program VMO Kozala „Sportiraj u kvartu“ 
održi u subotu 14. svibnja 2022. godine. U slučaju lošeg vremena, program će se prebaciti za 
sljedeći vikend. Za ovaj program predviđena je suradnja s OŠ „Kozala“, Boćarskim klubom 
„Kozala“, Prihvatilištem za beskućnike „Ruže Sv. Franje“ te igračima briškule i trešete s 
područja MO Kozala. Naime, kao i svake godine, održati će se turnir u boćanju, a novost ove 
godine je da će po prvi puta turnir igrati i mali boćari, polaznici OŠ „Kozala“ pod vodstvom 
Ljiljane Franjić iz BK „Kozala“. U prostoru MO Kozala održat će se i tradicionalni turnir u briškuli 
i trešeti, a na trgu i u parku će se postaviti mreža za badminton te golovi za mali nogomet. 
Predsjednik Matijević predložio je vijećnicima kako bi bilo dobro pokušati sakupiti donacije kao 
i prethodne godine kako bi se dobilo poticaje. Ove godine po prvi puta se održava i 
humanitarna manifestacija utrka „Đir za rožice“ u organizaciji Prihvatilišta za beskućnike „Ruže 
Sv. Franje“ i Mjesnog bratstva Trsat koja će se održati istoga dana te je dogovorena suradnja 
između MO Kozala i Prihvatilišta za beskućnike putem promocije i podrške. Program „Sportiraj 
u kvartu“ započeti će u 9.00 sati otvaranjem turnira u boćanju, a završiti podjelom medalja i 
trofeja tijekom dana.  
 
Zaključak: Vijećnici su informaciju primili na znanje i jednoglasno prihvatili prijedlog.  
 
 

AD 4 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević predložio je da se program „Dan MO Kozala“ održi prvu 
subotu u lipnju (4. 6. 2022. g.) kako bi se izbjeglo događaje koji slijede danima nakon, a to su 
„Dani Sv. Vida“ i Riječki karneval koji je radi epidemioloških mjera koje su bile na snazi u veljači 
ove godine, prebačen izvanredno na 18. lipanj 2022. godine.  
Kako će se i ove godine će se tradicionalno položiti cvijeće na spomenik palim braniteljima u 
Parku Zvonimira Škerla, član VMO Milan Francetić predložio je da se spomenik uoči 
održavanja Dana MO Kozala očisti te da se pijesak oko njega obnovi jer ga skoro više niti 
nema. 
Tajnica Erika Valić je podsjetila da se obavijesti i Crveni Križ kako bi se jedan dan uoči Dana 
MO Kozala obavilo mjerenje tlaka i šećera starijih građana na području MO Kozala.  
Predsjednik VMO Sanjin Matijević također je naveo kako je potrebno objaviti natječaj za 
najljepšu okućnicu i to u ponedjeljak 9. svibnja, pa sve do petka 20. svibnja 2022. godine, kako 
bi na vrijeme odlučili o dobitnicima i pripremili nagrade. Također je naveo da je potrebno stupiti 
u kontakt sa DV „Vidrice“ i Prihvatilištem za beskućnike kako bi se na vrijeme nabavio potreban 
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materijal za radionice kojima će, svaki za sebe, pripremiti zanimljive motive i radove koji će biti 
izloženi danima prije u prostorijama MO Kozala, kao i na sam Dan MO Kozala, kada će ih svi 
posjetitelji moći za simboličnu donaciju i kupiti. Osim toga, predložio je kako bi ove godine, s 
obzirom da su epidemiološke mjere u potpunosti ukinute, Vijeće moglo angažirati bend ili 
pjevača za završnu svečanost u sklopu Dana MO Kozala. Potrebno je istražiti tko bi 
udovoljavao sve potrebne uvjete te nastupao za određeni iznos s kojim Vijeće raspolaže. 
Jednom kada se dogovori izvođač, potrebno je događaj najaviti ZAMP-u. 
 
Zaključak: Vijećnici su informaciju primili na znanje i jednoglasno prihvatili prijedlog. 
 
 

AD 5/1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević upoznao je sve prisutne s prijavom građana po pitanju 
problema nepravilnog parkiranja i mogućnosti kretanja i izlaska iz odvojka koji se nalazi u Ulici 
Vjenceslava Novaka u blizini k. br. 11. Naime, stanari iz toga dijela, radi nepravilno parkiranih 
vozila nisu u mogućnosti izaći s vozilom iz svojih okućnica ili iz odvojka i kretati se u smjeru 
izlaska iz Ulice Vjenceslava Novaka prema Baštijanovoj ulici, već su prisiljeni kretati se u 
suprotnom, nedozvoljenom smjeru prema k. br. 14 gdje se, radi širine kolnika, okreću i kreću 
prema izlazu iz ulice. Naime, ulica je jednosmjerna i nema drugog izlaza osim prema 
Baštijanovoj ulici. Građani predlažu postavljanje zaštitnih stupića na ulazu u odvojak kako bi 
se spriječilo neodgovorne vozače u parkiranju vozila na tom području. Predsjednik predlaže 
poslati dopis prema Rijeka Plusu kako bi se utvrdile mogućnosti postavljanja zaštitnih stupića.  
 
Zaključak: Vijećnici su prijedlog jednoglasno prihvatili. 
 

AD 5/2 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević je obavijestio sve prisutne kako je stiglo izvješće o izvršenju 
plana prioriteta za 2021. godinu te kako je od ukupno 234.000,00 kn koje su bile predviđene 
za sve prioritete utrošeno 212.738,83 kn, prema čemu je ostalo ukupno 21.261,17 kn, od toga 
3.557,50 kn za  prometnu infrastrukturu (Rijeka Plus) te 17.703,67 kn za komunalne radove. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno primljena na znanje. 
 

AD 5/3 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević izvijestio je sve prisutne kako je u MO Kozala pristigao mail 
od Direkcije za zajedničke komunalne djelatnosti u kojemu se VMO „požuruje u osiguranju 
iznosa od 40.000,00 kn za izradu prometnog projekta dijela Baštijanove ulice i Volčićevog trga 
iz sredstava prioriteta MO Kozala kako bi cjelokupna realizacija zahvata mogla biti do kraja 
2024. godine”. Predsjednik predlaže da se sastavi dopis kao odgovor u kojemu je Vijeće 
suglasno da se postojećih 20.000 kn usmjeri u izradu prometnog projekta, ali da se pošalje 
povratna informacija o tome postoji li određeni višak. Također, Vijeće predlaže i da se započne 
izrada projekta, a plaćanje provede kroz određeno vrijeme kada se pojavi višak sredstava. 
 
Zaključak: Informacija je primljena na znanje i prijedlog jednoglasno prihvaćen. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
Erika Valić Sanjin Matijević 


